



Companies Registry
公司註冊處

Form
表格

NS3

**Notice of Intention to Issue
New Share Certificate**
擬發出新股份證明書的公告

Business Registration Number 商業登記號碼

14762844

Company Name 公司名稱

CHUANG'S CONSORTIUM INTERNATIONAL LIMITED (Stock Code 367)

(Incorporated in Bermuda with limited liability)

莊士機構國際有限公司 (股份代號 367)

(於百慕達註冊成立之有限公司)

NOTICE is hereby given that application has been received by the above-mentioned Company for the issue of new certificates in respect of the following share certificates which have been declared lost:

上述公司現接獲申請，要求該公司就以下已聲明遺失的股份證明書發出多於一張的新股份證明書：

Applicant 申請人	Registered Holder 登記持有人	Certificate Number 股份證明書編號	Number of Shares 股份數目	Class of Shares 股份類別
Fung Yuen Yee	Chan Tai Wai (Deceased)	002463	400	Ordinary 普通股
- do -	- do -	049073	200	- do -
- do -	- do -	049097	300	- do -
- do -	- do -	093293	600	- do -
- do -	- do -	148128	375	- do -
- do -	- do -	209919	375	- do -
- do -	- do -	256806	53	- do -
- do -	- do -	389182	60	- do -
- do -	- do -	518734	2,363	- do -
- do -	- do -	664538	2,363	- do -
- do -	- do -	706720	1,772	- do -
- do -	- do -	730296	289	- do -
- do -	- do -	736413	294	- do -
- do -	- do -	742332	403	- do -
- do -	- do -	747675	381	- do -
- do -	- do -	756394	4,000	- do -
- do -	- do -	756395	2,144	- do -
- do -	- do -	795976	111	- do -
- do -	- do -	799877	511	- do -
- do -	- do -	803853	142	- do -
- do -	- do -	807336	207	- do -
- do -	- do -	810904	423	- do -
- do -	- do -	814637	317	- do -
- do -	- do -	818369	730	- do -
- do -	- do -	822191	521	- do -
- do -	- do -	825996	841	- do -
- do -	- do -	829815	406	- do -
- do -	- do -	833671	635	- do -
- do -	- do -	837371	406	- do -
- do -	- do -	841041	670	- do -
- do -	- do -	844644	474	- do -
- do -	- do -	848496	758	- do -

AND TAKE NOTICE that the above-mentioned Company may issue new certificates on application under section 163 of the Companies Ordinance if (Cap. 622):

在符合以下條件的情況下，本公司可應《公司條例》(第622章)第163條所指的申請，發出多於一張新股份證明書—



Companies Registry
公司註冊處

Form
表格

NS3

**Notice of Intention to Issue
New Share Certificate**
擬發出新股份證明書的公告

- 2 -

- (a) a notice is published under section 164(2)(a) and the notice has been made available on the Company's website throughout a period of at least one month; and
本公司已公布第164(2)(a)條所指的公告，而該公告已在一段為期最少一個月的期間內，無間斷地在本公司的網站上提供；及
- (b) the Company has not received notice of any other claim in respect of the shares.
本公司沒有接獲就有關股份而提出的任何其他申索的通知。

We certify that the above-mentioned Company has delivered a copy of the above Notice to the Stock Exchange of Hong Kong Limited and that an authorized officer of that company has certified to the Company in writing that the said copy of the Notice is being exhibited in accordance with the provisions of section 164(5) of the Companies Ordinance.

我司證明，上述公司已將上述公告的文本交付香港聯合交易所有限公司，並已從該交易所的獲授權人員處取得一份證明書，證明該文本正按照《公司條例》第164(5)條展示。

特此公告。

Date : 26 June 2024
日期：2024年6月26日

Tricor Standard Limited
Share Registrar of Chuang's Consortium International Limited
卓佳標準有限公司
莊士機構國際有限公司之股份登記處

Case No.: 2024-06895-D



Companies Registry
公司註冊處

Form
表格

NS3

Notice of Intention to Issue
New Share Certificate
擬發出新股份證明書的公告

Business Registration Number 商業登記號碼

14762844

Company Name 公司名稱

CHUANG'S CONSORTIUM INTERNATIONAL LIMITED (Stock Code 367)

(Incorporated in Bermuda with limited liability)

莊士機構國際有限公司 (股份代號 367)

(於百慕達註冊成立之有限公司)

NOTICE is hereby given that application has been received by the above-mentioned Company for the issue of new certificates in respect of the following share certificates which have been declared lost:

上述公司現接獲申請，要求該公司就以下已聲明遺失的股份證明書發出多於一張的新股份證明書：

Applicant 申請人	Registered Holder 登記持有人	Certificate Number 股份證明書編號	Number of Shares 股份數目	Class of Shares 股份類別
Chang Man Jong Winnie	Hung Chui Fong (Deceased)	796601	336	Ordinary 普通股
- do -	- do -	807796	627	- do -
- do -	- do -	811375	1,278	- do -
- do -	- do -	815087	959	- do -
- do -	- do -	818797	2,208	- do -
- do -	- do -	837784	1,228	- do -
- do -	- do -	841459	2,026	- do -
- do -	- do -	845041	1,434	- do -
- do -	- do -	848898	2,294	- do -

AND TAKE NOTICE that the above-mentioned Company may issue new certificates on application under section 163 of the Companies Ordinance if (Cap. 622):

在符合以下條件的情況下，本公司可應《公司條例》(第622章)第163條所指的申請，發出多於一張新股份證明書—

- (a) a notice is published under section 164(2)(a) and the notice has been made available on the Company's website throughout a period of at least one month; and
本公司已公布第164(2)(a)條所指的公告，而該公告已在一段為期最少一個月的期間內，無間斷地在本公司的網站上提供；及
- (b) the Company has not received notice of any other claim in respect of the shares.
本公司沒有接獲就有關股份而提出的任何其他申索的通知。

We certify that the above-mentioned Company has delivered a copy of the above Notice to the Stock Exchange of Hong Kong Limited and that an authorized officer of that company has certified to the Company in writing that the said copy of the Notice is being exhibited in accordance with the provisions of section 164(5) of the Companies Ordinance.

我司證明，上述公司已將上述公告的文本交付香港聯合交易所有限公司，並已從該交易所的獲授權人員處取得一份證明書，證明該文本正按照《公司條例》第164(5)條展示。

特此公告。

Date : 26 June 2024
日期：2024年6月26日

Tricor Standard Limited
Share Registrar of Chuang's Consortium International Limited

卓佳標準有限公司
莊士機構國際有限公司之股份登記處
Case No.: 2024-06909-D